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Jest coraz zimniej, są też coraz większe szanse, że lada dzień spadnie śnieg. Mieszkańcy Skoczowa mieli tej zimy
dostać wyjątkowy prezent – nowy wyciąg narciarski. Mieli, bo prezentu nie będzie. Przynajmniej nie w tym roku.

Leniwie rozpoczynający się sezon narciarze będą musieli spędzić na starym orczyku na Kaplicówce. Dopiero w
listopadzie gmina przystąpiła do budowy nowego orczyka. Wszystkiemu winne procedury – podkreśla Piotr Rucki,
zastępca burmistrza Skoczowa.

Nowy wyciąg ma być nieco dłuższy, bo będzie poprowadzony nową trasą. Będzie miał też większa przepustowość.
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